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Balleskolen  

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag d. 26. januar 2023 (18.30-21.00) 

 

Sted: Pyramiden   

Mødeleder: Linda Markussen 

Ordstyrer: Karina Bendtsen 

Dagsordensansvarlige: Linda Markussen, Karina Bendtsen i samarbejde med Bo Andersen 

Referent: Bo Andersen 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Inaluk Lynge, Karina Bendtsen, Linda Markussen, Søren 

Simonsen (afbud), Troels Lomholt (afbud), Ulrik Skousbøll Christensen 

Medarbejderrepræsentanter: Diana Gyldenløve & John Togsverd 

Elevrepræsentanter: Rune Sostack (9.y) (afbud) & Karna Domino Thomasen (8.y) (afbud) 

Sekretariat/skoleledelse: Bo Andersen, Vibeke Rod, Gry Sand Bøgh 

Eleverne er med til punkt 1 til 5 (18.30-20.05) 

 

Dagsorden 

 
18.30-18.35 

(5 min) 

Beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden  
v. Linda & Karina 

Dagsorden godkendt 
18.35-18.45 

(10 min) 

Orientering  

 

2. Præsentationsrunde 
v. Bo 

Bestyrelsesmedlemmerne gav en kort præsentation af sig selv. 
18.45-18.55 

(10 min) 

Orientering  

 

3. Nyt fra elevrådet 
v. Rune & Karna 

 

Rune og Karna orienterer om 

− hvad der er er arbejdet med i elevrådet siden sidst 

− hvad de som elever er optaget af på deres skole lige nu 

 
Punktet udgik 

18.55-19.20 

(25 min) 

Orientering 

Dialog 

4. Konstitueret skoleleder 
v. Bo 

 

Opdraget fra forvaltningen i konstitueringsperioden er som følger:  

Målet er at sikre, at skolens daglige drift opretholdes med særligt fokus på: 

• Elevernes læring og trivsel 

• Den resterende ledelses arbejdsmiljø og arbejdsbelastning 



2 
 

 

• Medarbejdernes arbejdsmiljø 

Herudover vil der være fokus på følgende områder: 

Planlægning af kommende skoleår 

Økonomi – afslutning af regnskab 2022, samt budget/budgetopfølgning i 2023. 

 

Og så vil der blive brugt energi på at lytte og stille nysgerrige spørgsmål. 

 

I den efterfølgende drøftelse blev der talt om forskellige ønsker i forhold til perioden. 

Det aftales blandt andet, at Bo giver en tilbagemelding på hvad han har set og oplevet, 

når han fratræder konstitueringen. 

 

Der udtrykkes ønske om en øget information til bestyrelsen om elevernes læring og 

trivsel på Balleskolen. Det er der mulighed for. Derudover blev der udtrykt ønske om 

skærpet opmærksomhed på en bestemt årgang. 

 

De forældrevalgte er optagede af at fastholde eleverne på skolen, således at skolen vil 

være tre-sporet hele vejen op. Den optagethed deles også af resten af bestyrelsen.  

 
19.20-20.05 

(45 min) 

Drøftelse  

Beslutning 

5. Arbejdet i skolebestyrelsen – på den korte og den lange bane!  
v. Linda & Karina 

 

Hvad ønsker vi som bestyrelse arbejde med?  

Vi udpeger de temaer, vi synes skal være overskriften for det arbejde, vi skal lave i 

bestyrelsen. 

 

Bo ønsker at bruge tid på information om det kommende skoleårs planlægning på 

mødet i marts. 

 

Drøftelsen endte med beslutning om at arbejde videre med følgende overskrifter: 

På den korte bane: 

- Meddelelsesbog – det indledende arbejde  

- Småjusteringer i forbindelse med skoleårets planlægning og medarbejdernes 

input hertil 

- Oversigt over principper 

På den lange bane: 

- Ny skoleleder med vision for udvikling af skolen 

- Styrkelse af trivslen på Balleskolen 

- Styrkelse af fagligheden på Balleskolen 
20.05-20.15 

 
Pause 

20.15-20.35 

(20 min) 

Orientering 

 

6. Økonomi.  
v. Bo 

 

Orientering om kommunens nye økonomisystem og tanker om hvordan 

budgetopfølgning til bestyrelsen bliver fremadrettet i forlængelse heraf.  
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Orientering om proces i forbindelse med budget 23/24. 

 

Implementeringen af det nye økonomisystem gør desværre, at det for 

nuværende ikke er muligt at trække ”friske” budgetrapporter, så en konkret 

økonomiopfølgning kan først blive på vores februarmøde. 

 

Kommunen er ved at implementere et nyt økonomisystem ”Prisme 365”. Systemet er 

ikke fuldt oppe at køre endnu, da skiftet blandt andet kræver en del manuel håndtering 

af regninger, der er betalt i 2023, som skal konteres i 2022. Vi kender derfor endnu ikke 

bundlinjen for 2022 endnu. 

 

I forhold til budget for 2023 er de endelige budgettal ikke klar endnu, hverken på løn 

eller drift. Dels fordi, at de sidste beslutninger for dette års budget først blev truffet 

ultimo november, dels fordi at det nye økonomisystem ikke er fuldt implementeret 

endnu.  

 

Lønbudgettet er fortsat afhængigt af elevtal (regulering pr. 5. september), så der tages 

udgangspunkt i forventet elevtal. En ny opmærksomhed i budgettet for 2023 er, at der 

ikke længere er en kommunal pulje til lønopfyld ved langtidsfravær. En del af den pulje 

der tidligere har været til formålet lægges ud til skolerne, som fremadrettet kun 

modtager sygedagpenge i forbindelse med medarbejderes langtidssygdom.  

 

Udkast til driftsbudget for 2023 og tankerne bag præsenteret. Herudover blev 

procedure for opfølgning på budget også præsenteret. 

 

Bestyrelsens kommentarer: 

Der tages godt imod den nye praksis. Det vil være fint, hvis regnskabet for 

driftsbudgettet i 2022 bliver gjort op på samme måde. 

 
20.35-20.50 

(15 min) 

Orientering 

 

 

7. Nyt fra ledelsen 
v. Bo 

 

Ledelsen orienterer blandt andet om  

status på suppleringsvalget 11. januar, ansættelser og fratrædelser 

 

Der mødte ingen op til suppleringsvalget. Der er derfor fortsat kun 6 forældrevalgte 

medlemmer i bestyrelsen. Punktet tages op på aprilmødet i forhold til afholdelse af nyt 

suppleringsvalg.  

 

Da den kommunale tandpleje udvides til at gælde for 18-21-årige, vil Balleskolens 

tandklinik få brug for mere plads. Klinikken udvides derfor sundhedsplejens lokaler. Vi 

skal derfor finde et andet sted, hvor sundhedsplejersken kan holde til.  

 

Den nationale trivselsmåling er igangsat. Skal være gennemført inden 20. marts. 

Lærerne informerer forældrene om, hvornår de laver trivselsmålingen med eleverne. 
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Folkeskolens Nationale Overgangstest er lavet med udvalgte årgange i læsning og/eller 

matematik i november og december. Forældrene skal informeres om resultatet. Vi 

afventer nærmere retningslinjer inden dette sker. 

 

Der starter forventeligt 3 store 0. klasser efter sommerferien.  

 

Ledelsen skal til skoleudviklingssamtale først i marts. Bestyrelsen vil blive informeret 

om, hvad der blev drøftet til samtalen efterfølgende.  

 

Klubben får nyt gulv og bliver malet i vinterferien. 

 

Orientering givet i forhold til ansættelser og fratrædelser. 

 

Herudover kom der følgende fra de forældrevalgte: 

Kan skolen bidrage til Ungezonen? 

Det afventes, at der hænges basketballkurve op. 

Det er godt, når eleverne deltager i mødet, så deres stemme også bliver en del af 

bestyrelsesarbejdet. 

På baggrund af en elevhenvendelse blev det klarlagt, at der er forskellige opfattelser af 

om skolen har lovet at indkøbe et eller to teqball-borde. Genlæsning af referat fra 

bestyrelsens novembermøde viser, at der står teqball-borde i flertal. Der bestilles derfor 

endnu et bord.  

 
20.50-20.55 

(5 min) 

Orientering 

8. Forældrehenvendelser til bestyrelsen 
v. Linda og Karina 

 

Det foreslås, at der etableres en fællespostkasse for skolebestyrelsen, som kan anvendes 

til forældrehenvendelser. Det vil vi gerne have. 
20.55-21.00 

(5 min) 

Beslutning 

9. Punkter til næste møde 
v. Linda og Karina 

Har man punkter til næste møde sendes de til Linda. 
 Møderække 

• Tirsdag 21.02. 

• Onsdag 22.03. 

• Torsdag 20.04. 

• Tirsdag 09.05. 

• Onsdag 14.06 

 

 

 


